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Hogere
tarieven
doodsteek
sportclubs
Richold Brandsma

Het bestuur van de Sportkoepel was
donderdagavond compleet over-
rompeld tijdens het gesprek met ge-
meenteraadsleden. Die maakten
duidelijk dat de Groninger sportwe-
reld de komende jaren ruim zes ton
moet inleveren. Het gevolg van ho-
gere huurtarieven en minder subsi-
die. . ,,Dat is een doodsteek’’, ver-
klaart Reudink.

De Sportkoepel vertegenwoordigt
60 verenigingen in de stad en is in de
zomer opgericht. Toen al hing de
clubs een forse tariefverhoging voor
het gebruik van accommodaties bo-
ven het hoofd. Dat was omdat de pot
voor sportsubsidies fors was over-
schreden.

Verantwoordelijk wethouder Paul
de Rook (D66) nam dat voorstel in
september terug. Reudink: ,,Het ar-
gument dat de wethouder daarbij
gebruikte, maakte me al onrustig.
Hij zei dat de verhoging juridisch
niet haalbaar was. Maar het is ge-
woon zo dat clubs het niet meer kun-
nen opbrengen. Nu echter wordt
duidelijk dat de wethouder het voor-
stel niet heeft geschrapt, maar ge-
woon vooruit heeft geschoven.’’

Reudink zegt dat de clubs gedacht
hadden dat ze met de gemeente in
gesprek zouden blijven. ,,Dat is niet
gebeurd. Maar we hebben deze stij-
gingen totaal niet zien aankomen. Er
is nooit over gesproken.’’ Volgens
Reudink betekent de verhoging voor

GRONINGEN De Groningse ama-
teursportwereld hangt zo ongeveer
een bankroet boven het hoofd door
de almaar stijgende tarieven die de
gemeente oplegt. Dat zegt voorzit-
ter Bram Reudink van de Groninger
Sportkoepel.

‘Sportverenigingen
kunnen hogere
tarieven gemeente
niet opbrengen’

sommige clubs een stijging van de
accommodatielasten met meer dan
100 procent. ,,En dat terwijl het veel
clubs toch al grote moeite koste de
contributie te innen.’’

Zelf is Reudink voorzitter van bad-
mintonclub BC GO. Vorig jaar moest
hij zijn leden een contributieverho-
ging opleggen van 20 euro vanwege
de bezuiniging van 10 procent op de
subsidie. ,,Nu moet ik mijn leden
gaan vertellen dat de contributie
nog eens met 25 procent omhoog
gaat. Er is al een suggestie gedaan dat
alle vrijwillige bestuursleden uit
protest hun functie moeten neerleg-
gen.’’

Wethouder De Rook laat via een
woordvoerder weten dat hij de zor-
gen van de clubs begrijpt, maar dat
het geld ergens gevonden moet wor-
den. ,,Het is een voorstel aan de raad,
als die het anders wil, moet de raad
dat beslissen.’’

CDA-fractievoorzitter René Bolle
is vooral boos. Hij zegt: ,,Heb je aan
de ene kant wethouder Mattias Gijs-
bertsen (GroenLinks) die een conve-
nant tekent om jongeren in de Gro-
ningen op gezond gewicht te bren-
gen en te houden, werp je aan de an-
dere kant drempels om te sporten
op.’’
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